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Abstract (en)
In a document shredder with cutting mechanism (1, 2), stripping unit (3, 3a and 4) and conveyor belt (6, 6a) for feeding the material for shredding, a
guide device composed of transverse carrier (8) and material guide element (9) is arranged in the region of the transfer gap (A). Thus, the material
for shredding is prevented from jamming and the like and, as a result, damage to the cutting mechanism is effectively prevented when the drum is
running in both the forward and backward direction. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Aktenvernichter mit Schneidwerk ( 1, 2 ), Abstreifereinheit ( 3, 3a und 4 ) und Transportband ( 6, 6a ) für die Schnittgutzuführung
ist im Bereich des Übergabespaltes ( A ) eine aus Querträger ( 8 ) und Materialführungsglied ( 9 ) bestehende Leiteinrichtung angeordnet.
Verklemmungen u.dgl. des Schnittgutes und dadurch Beschädigungen am Schneidwerk werden dadurch sowohl bei Walzenvor- wie Walzenrücklauf
wirksam ausgeschlossen. <IMAGE>
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